香港卓越獎學金計劃
Hong Kong Scholarship for Excellence Scheme
更改入讀的大學／院校及課程選擇申請表格
Change of Choice of University/Institution and Programme Request Form
(只供已獲遴選的申請人填寫)

(Only for the Shortlisted Applicants)
	申請人姓名
	

	
	申請人編號
	
	

	Applicant Name.
	
	
	Applicant No.
	
	

	
	
	
	
	
	


重要事項 Important points to note:
1. 申請人只可在面試前更改於獎學金計劃申請書第II部分大學／院校及課程填寫的選擇一次。
Applicants are only allowed to make change(s) to the choices filled out in Part II of the HKSES application form once before the interview.
2. 申請人不可增加於獎學金計劃申請書第II部分大學／院校及課程填寫的選擇數目。舉例說，倘若申請人於獎學金計劃申報書第II部分只填寫了兩個選擇，他／她只可以更改該兩個選擇，而不能於本更改申請表格填寫三個選擇。
Applicants are not allowed to add choices filled out in Part II of the HKSES application form. For example, if an applicant had only filled out two choices in Part II of the HKSES application form, he/she can only make changes to those two choices instead of filling out three choices in this change request form.
3. 本更改申請表格須連同申請人已報讀計劃更改的大學／院校及課程的證明文件一併提交，否則將不獲受理。

This change request form should be submitted together with documentary proofs showing that the applicant had already applied for the chosen universities/institutions and programme intended to submit for change. Otherwise, the change request will not be processed.
4. 申請人提交的更改申請一經接納，其獎學金計劃申請將會根據他／她最新選擇的大學／院校及課程進行重新評估。因此，申請人的資格及遴選結果可能會受到影響，有關申請的處理時間亦有可能會延長。
Once the change request lodged by the applicant is accepted, the HKSES application concerned may result in reassessment based on his/her latest choice of universities/institutions and programmes, therefore it may affect applicant’s eligibility, shortlisting result and possibly delay the process of the application.
5. 所有申請人不能在面試後更改大學／院校及課程選擇。倘若申請人最終決定入讀並沒有於申請書第II部分內填寫或已獲准更改的大學 ／院校及課程，有關獎學金計劃的申請將不獲受理。
Further change to choice of the universities/institutions and programmes after the interview is not permitted. If an applicant eventually decides to enroll and study in a university/institution and programme other than those filled out or change(s) of choices thereafter approved in Part II of the HKSES application form, his/her application will not be considered under the HKSES.
6. 填寫本表格時請參考由 QS、上海交通大學、泰晤士高等教育和美國新聞與世界報導公布的全球大學排名榜臚列的前100間大學／院校，以及由美國新聞與世界報導公布的全國文科大學排行榜臚列的前30所大學。

Please make reference to the top 100 universities/institutions in each of the four world university ranking tables lately published by QS, Shanghai Jiao Tong University, Times Higher Education and US News and World Report respectively; and the top 30 colleges in the latest National Liberal Arts Colleges Rankings published by the US News and World Report when filling in this form.
7. 填妥的表格連同證明文件該以電郵方式向獎學金計劃秘書處(hkses_applications@edb.gov.hk)提交。

The completed change request form, together with the documentary proofs, should be submitted vide email to the HKSES Secretariat at hkses_applications@edb.gov.hk.

更改大學／院校及課程選擇詳情: (如更改多於一個選擇可複製本頁填寫)
Details of Change of Choice of University/Institution and Programme: (Please reproduce this page if the change involves more than one choice)
	第____選擇
____ Choice

	於獎學金計劃申請書第II部分原來填寫的大學／院校及課程選擇
Original Choice filled out in Part II of the HKSES application form

	
	大學名稱 (國家)

Name of University (Country)

	課程類型

Type of Study
學士學位課程

Undergraduate programme

修課式碩士課程

Taught postgraduate programme 

研究式碩士課程

Research postgraduate programme
	是否已獲無條件／有條件取錄？

Has unconditional/conditional offer been granted? 
是(無條件)

Yes (unconditional)

是(有條件)

Yes (conditional)

否 

No

	
	課程名稱

Name of Programme
	
	

	
	課程修業期 (年)

Duration (Year)

	
	

	
	計劃更改的大學／院校及課程選擇
Choice of University/Institution and Programme intended to change

	
	是否由多於一間大學開辦的合辦課程？                                                       是                                否

Is it a joint programme offered by more than one university?                        Yes                               No

	
	大學名稱 (國家)

Name of University (Country)

	課程類型

Type of Study
學士學位課程

Undergraduate programme

修課式碩士課程

Taught postgraduate programme 

研究式碩士課程

Research postgraduate programme
	是否已獲無條件／有條件取錄？

Has unconditional/conditional offer been granted? 
是(無條件)

Yes (unconditional)

是(有條件)

Yes (conditional)

否 

No

	
	課程名稱

Name of Programme

	
	

	
	課程修業期 (年)

Duration (Year)

	
	

	
	大學是否臚列於「重要事項」本更改申請表格第6項所提及的大學／院校名單？ 
Is the university among the list of universities/institutions covered in point 6 under the “Important points to note” of this change request form? 
是                                     否

Yes                                   No                                    
	
	

	
	
	開課日期 (日／月／年)

Commencement Date (Day/Month/Year)

	學費

Tuition Fee


	
	香港的專上院校現時有否開辦有關課程?

Is the programme currently being offered by any post-secondary institution in Hong Kong?
有                                     否

Yes                                   No
	已報讀上述大學／院校及課程 (請夾附證明文件)

Have already applied for the above university/institution and programme (please attach documentary proofs)
是                                     否

Yes                                   No               
                                   


(請在適當方格內加上 “” 號。)
(Please insert a “” in the appropriate box.)
	申請人簽署
Signature of the Applicant
	


	簽署人全名
Name of Signatory
	


	日期 Date
	


1

